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De opening 

Deze keer weer een nieuwjaars-Ei! Kerst 

kwam voor mij iets te vroeg, een Kerst-Ei ging 

niet lukken. Zoals gebruikelijk bevat het de 

(meeste) stukken voor de jaarlijkse ALV. Dank 

daarvoor aan de bestuursleden. Gelukkig 

waren er ook deze keer leden die een 
 

 

Bridgeclub Prometheus 

 

Bestuur 

 Voorzitter (interim) Dick de Leeuw 

 Secretaris  Nelleke van der Lee  

 Penningmeester  Marinus Hom  

 Algemeen lid Siebe Auwerda 

 Algemeen lid Jenny Omvlee 

 secretariaat@bridgeclubprometheus.nl 

 

Technische Commissie Siebe Auwerda 

Sjoerd de Haan 

  Ank Hoogeveen 

Leo Pruijsers 

 

Kascommissie  Tineke Ruiter 

   Peter Kuiper 

  Margriet Tromp 

 

Barcommissie Yvonne vd Berg  

  Marijke Jansen 

   Nelleke van der Lee 

 

Lustrumcommissie  Dick de Leeuw 

  Sonja Nieuwkamer 

   

Unicefdrive Commissie  Gretha Hesseling 

  Sonja Nieuwkamer 

  Jenny Omvlee 

  Marijke van Oosten 

  Irene van Zeijl 

 

Website en Het Ei   Jenny Omvlee 

                   www.bridgeclubprometheus.nl 

  

Speelgelegenheid 

   Wijkcentrum De Vleugel 

  Aart van der Leeuwlaan 4 

  2624 LD  Delft 

 

Clubavond        Dinsdag, 19:30 uur 

 

Kuiken Dick Bruna  

 

andersoortige bijdrage leverden: Olaf, Jet, 

Siebe, Ingrid, Cock, Marleen, Dick… bedankt! 

Onze nieuwe leden Marlies & Rob, Ad, José 

en Peter waren bereid een stukje te schrijven 

om zich voor te stellen: mijn dank is groot!  

Het is dus weer een aardig gevuld Ei 

geworden. Ik wens jullie veel leesplezier en 

een mooi bridgejaar! En blijf gezond! 

 

Jenny Omvlee       

    

 

Inhoud 

 

De opening 2 

Van de voorzitter 3 

Olaf’s bridgeprobleem 1 4 

Even voorstellen… de nieuwe voorzitter 4  

Zomerbridgeviertallen 5 

Wie zijn dat? 5 

Olaf’s bridgeprobleem 2 6 

De moeite waard …. 6 

Een bridgeverhaal 6 

Een grote verrassing met een staartje 7 

Even voorstellen… Marlies en Rob 8 

Mr. 50% 8 

Weer mooie opbrengst bij Unicefdrive 9 

Delftse Bridgekalender 10 

Elimineren en ingooien 11 

Duidelijk signaal !? 11 

Even voorstellen… Ad Verbruggen 12 

Waar of niet waar? 12 

Even voorstellen… Peter van Beelen 12 

Delftse Dames Drive 13 

Even voorstellen… José Rigter 13 

Bridge-etiquette op rijm 13 

Middagbridge 14 

Winnaars 14 

Vergaderstukken: 

- Agenda ALV 28 januari 2025  15 

- Verslag ALV 4 februari 2024 16  

- Verslag extra ALV 21 mei 2024 17 

- Jaarverslag Secretaris  18 

- Jaarverslag Penningmeester 18  

- Jaarverslag Technische Commissie  19 

- Concept Huishoudelijk reglement 19 

- Concept Wedstrijdreglement 22 

- Ledenwerving/cursussen 25 

- Concept-jaarprogramma 2025-2026  28 

Oplossing Olaf’s bridgeproblemen 26  

Competities en drives 2024  27 

Speeldata seizoen 2024-2025 28 

Minicursussen 28 

Verhinderd? 28 

    

mailto:secretariaat@bridgeclubprometheus.nl
http://www.bridgeclubprometheus.nl/


 

Het Ei – januari 2025 - pagina 3 

 

Van de voorzitter 
 

Beste bridgers 

 

Zo’n jaar vliegt voorbij. Heeft u dat gevoel 

ook? 

 

Ik heb dit jaar (2024) de voorzittersrol vervuld. 

En heb dat met plezier gedaan. En met 

minimaal één belangrijke missie: Vind een 

nieuwe ‘vaste’ voorzitter. En dat lukte 

gelukkig. Marleen Claassen bleek bereid om 

in januari 2025 de hamer van mij over te 

nemen. En vanaf het moment dat zij ‘ja’ zei, 

heeft ze ook meegedraaid met het zittende 

bestuur. 

 

Daar bleef het niet bij. In het bestuur hebben 

we veel tijd en energie besteed aan het 

oplossen van zichtbare kwetsbaarheden in 

onze vereniging. We constateerden dat veel 

werk gedaan werd door (te) weinig leden. 

Vanuit de gedachte dat we een vereniging 

zijn waar ieder lid zijn of haar bijdrage aan kan 

leveren, hebben we actie ondernomen om 

meer leden te laten participeren. We hielden 

met succes een ledenonderzoek. Daaruit 

bleek dat er veel animo is om taken op te 

pakken. We konden gaan werken aan een 

barcommissie en die barcommissie staat nu 

als een huis. Meer mensen gaven zich op om 

een cursus wedstrijdleiding/arbitrage te gaan 

volgen. Ook dat loopt intussen. En we kregen 

een goed beeld van de animo voor ‘project-

commissies’ zoals die voor de Unicefdrive en 

het Lustrum (in 2026). 

 

 
Voorzitterswisseling bij de vorige algemene 

ledenvergadering: Marian Reijmers geeft de 

hamer door aan Dick de Leeuw. 

De bezetting (en de kwetsbaarheid) van het 

bestuur en de technische commissie kwam 

ook in beeld. En dat is op het moment dat ik 

dit schrijf (16 december) nog een lastige te 

nemen hobbel. We zijn nu bezig om twee 

nieuwe bestuursleden te vinden. 

 

Ja, en de normale bridgeavonden gingen 

uiteraard gewoon door. Met de actieve inzet 

van wedstrijdleiders Ank en Leo en vele 

anderen. 

 

Ook de beginnerscursussen gingen weer van 

start. Dit keer met een record aantal deel-

nemers. Mooi werk van de commissie waar 

alle bridgeclubs in vertegenwoordigd zijn. 

Met de voorzitters van de andere vier NBB-

clubs is er veel contact: een keer per kwartaal 

komen we bij elkaar. We hebben afgelopen 

jaar flinke stappen gezet. We hebben met 

elkaar een document opgesteld waarin we 

beschrijven hoe we a. in toenemende mate 

gaan samenwerken en b. toewerken naar de 

huisvesting in één gebouw. Een ‘vitaliteits-

centrum” is de nieuwe naam die we daar 

voor gebruiken. 

 

Voor 2025 betekent het concreet dat we alle 

bridge evenementen in Delft collectief gaan 

organiseren. Middagbridge en Start met 

Bridge-3  zijn daar nu al concrete voorbeel-

den van. Maar er komt meer. Het Delfts 

Bridgekampioenschap, de Kroegentocht, de 

Fietsdrive, de Unicefdrive: tot nu door één 

club georganiseerd, vanaf nu met (zoveel als 

mogelijk) personen uit de vijf NBB-clubs. 

 

In het kader van lief en leed kunnen we gerust 

stellen dat het een bewogen jaar was. De 

spreekwoordelijke ziekenboeg was regelmatig 

gevuld. Het gaat wat ver om volledig te zijn in 

het vermelden van namen. Wel wil ik zeker 

noemen wat er met Willem van den Berg 

gebeurde tijdens een van onze bridgeavon-

den. Vooral een nare ervaring voor Willem zelf 

en gelukkig is hij er relatief goed uitgekomen. 

Tegelijkertijd ook een schok voor de aanwe-

zige leden als je zoiets ziet gebeuren.  

We mogen ons gelukkig prijzen dat we in ons 

midden een paar zeer voortvarende leden 

hebben. Hun optreden en direct handelen 

(starten met reanimeren, 112 bellen, AED 

zoeken etc.) op die avond verdient grote 

waardering. Ik heb dat al gememoreerd op  
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de dinsdagavond daarna, maar dit mag 

ook zeker hier vermeld worden. 

 

Tenslotte iets over ledenwerving. We moeten 

dat actief blijven doen om als Delftse bridge-

clubs in leven te blijven. Ook daarvoor is een 

collectieve Ledenwerfcommissie opgericht 

en deze commissie is al van start gegaan! 

Die commissie gaat alle bestaande leden-

werfacties coördineren en aanzetten geven 

tot nieuwe acties. 

 

Als u dit leest, zijn de kerstdagen al gepas-

seerd en het nieuwe jaar is begonnen. 

Ik wens alle leden een mooi en gezond 2025!  

 

Hartelijke groet, 

Dick de Leeuw    

 

    
 

Olaf’s bridgeprobleem  1 

 

Hoe maakt Zuid 3SA?  

 

 

Het biedverloop is als volgt:  
 

 West Noord Oost Zuid 

    pas 1SA 

pas 3SA pas pas 

pas    
 

West komt uit met 7. 

Hoe speel je de eerste 2 slagen??   

       

Olaf Duin 

 
      De oplossing staat op pagina 26. 

 

    

 

De komende en gaande voorzitters:  

Marleen en Dick. 

 

Even voorstellen… 

de nieuwe voorzitter 

 

Toen ik drie jaar geleden lid werd van 

Prometheus, was voorzitterschap niet mijn 

ambitie. “Fatsoenlijk” leren bridgen bij een 

gezellige vereniging stond bovenaan het 

verlanglijstje. De gezellige vereniging is 

gevonden, het “fatsoenlijk” leren bridgen 

blijkt een kunst apart. Maar gelukkig kan ik  

mij goed vinden in de kreet “een leven lang 

leren”! 

Voor mij betekent lid zijn van een vereniging 

dat je met elkaar de vereniging maakt. Een 

ieder draagt bij aan het grote geheel. Dit 

geldt naast het praktisch en technisch 

mogelijk maken van een bridgeavond, ook 

het met elkaar zorg dragen voor de gezel-

ligheid en betrokkenheid.  

De rol van voorzitter zie ik in het verlengde 

van mijn idee over een vereniging. We doen 

het met elkaar en als voorzitter schep je de 

voorwaarden waaronder het een en ander 

kan gebeuren. Dat betekent, afhankelijk van 

de situatie, zo nodig aan het werk met 

motorolie, smeerolie of kruipolie. 

Het afgelopen half jaar heb ik als “stagiaire” 

met Dick meegelopen, omdat de (Delftse) 

bridgewereld voor mij nieuw was. In het 

voorzittersoverleg heb ik meegedacht en 

gepraat over de toekomst van het bridgen in 

Delft. Samenwerking is voor een gezonde 

toekomst van alle clubs van groot belang en 

daar draag ik graag aan bij! 

 

Voorzitter zijn is geen fulltime functie en dus 

doe ik ook nog wat andere dingen. Ik werk 

als arbeidsdeskundige (ZZP-er), ben nog rijk 

Noord / 

niemand 

kwetsbaar 
 

 9 6 2  

 A B 3 

 V B 10 8 2  

 V 6 

   
N 

   

  
W O 

  

  
Z 

  

      
  A V 5 4  

 H 9 2 

 9 3 

 A H 7 2  
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met twee goed-bij-de-tijd-zijnde ouders die, 

gelet op hun leeftijd, meer aandacht vragen. 

En twee jong volwassen kinderen (27 en 25), 

die dan weer om een andere aandacht 

vragen. Ik mag ontzettend graag handwer-

ken, tuinieren en een boek lezen, maar die 

activiteiten zijn vaak “sluitstuk” van mijn tijd-

begroting. Dat geldt overigens ook voor 

fietsen en wandelen.  

Sinds een kleine drie jaar wonen Ronald en ik 

samen (voor de goede orde, ik ben sinds zes 

jaar weduwe) en samen proberen we twee 

familie- en vriendenkringen te onderhouden 

en een gezamenlijke te ontwikkelen. Maar 

bridgen doen we dan wel weer op twee 

verschillende clubs! 

 

Stel vragen, kom met ideeën: alleen met 

elkaar kunnen we Prometheus op een leuke 

en gezonde wijze laten bridgen. 

 

Marleen Claassen 

   

    

 

Zomerbridgeviertallen  

 

We deden het afgelopen jaar aan 

zomerbridge door de hele maand juni  te 

‘viertallen’. Naast onze eigen leden speelden 

ook een paar bridgers ‘van buiten’ en 

cursisten mee: zo’n 30-40 in totaal. 

Viertallen is een wedstrijdvorm waarbij twee 

teams die elk uit twee paren bestaan tegen 

elkaar spelen. Een volledige viertallen-

wedstrijd bestaat uit twee helften, waarbij 

beide paren van een team (de een NZ, de 

ander OW) tegen een ander team spelen. 

Omdat per helft aan beide tafels dezelfde 

spellen worden gespeeld is het mogelijk de 

resultaten van de twee teams met elkaar te 

vergelijken. 

 

 

Omdat het erg lang geleden is dat er op 

onze club geviertald werd, zorgde Siebe - als 

voorzitter van de TC - voor de nodige uitleg. 

Hij stelde ook de teams samen: steeds een 

combinatie van een paar uit de A- en de B-

lijn. Het invullen van de scorebriefjes bleek 

voor velen een uitdaging, er ging wel eens 

wat mis.  

Op de laatste avond bleek dat het viertal 

Johan Boonmann, Wil de Gids, Arné Heijmans 

en Olaf Duin die vier weken het beste 

gespeeld had.  

 

 
Siebe kreeg nog een mooi cadeau omdat hij 

zich op een fantastische manier had ingezet 

om het viertallen mogelijk te maken en te 

begeleiden. 

    

 

Wie zijn dat? 

 

Wie zijn de personen die zijn afgebeeld op 

speelkaarten? 

Kaartspelen komen van oorsprong 

waarschijnlijk uit Egypte en bereikten in de 

veertiende eeuw Frankrijk. De plaatjes die de 

Fransen toen op de kaarten zetten, zijn 

allemaal gebaseerd op historische figuren. 

De meeste waren bijbels, maar ook Oude 

Grieken en figuren uit de lokale mythes 

waren present. Zo stelt de schoppenkoning 

de Bijbelse David voor, terwijl Julius Caesar de 

ruitenkoning is. De schoppenvrouw is de 

Griekse Pallas Athene en de ruitenkoningin is 

de Bijbelse Rachel. De bekende ridder 

Lancelot siert de klaverenboer. Bijna alle 

Europese kaartspellen zijn een afgeleide van 

het oorspronkelijk Franse spel, al zie je 

tegenwoordig ook kaarten met een totaal 

ander thema, dus zonder traditionele figuren. 

 
(uit: Quest kalender 14 oktober) 
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Olaf’s bridgeprobleem  2 

 

Hoe maakt Zuid 4?  

 

 

Het biedverloop is als volgt:  
 

 West Noord Oost Zuid 

    pas 1 

pas 2 pas 2 

pas 4 allen passen 
 

West komt uit met 9. 

Hoe moet je spelen om niet meer dan drie 

slagen te verliezen?  

       

Olaf Duin 
      De oplossing staat op pagina 26. 

 

    
 

De moeite waard… 

 

Ooit was Prometheus een grote bridgeclub 

met ruim over de 100 leden. Ons dieptepunt 

bereikten we begin 2016: het ledenaantal 

bedroeg nog slechts 40.  

En dus was het tijd voor actie. De leden 

kregen de keuze: opheffen, fuseren, of 

proberen weer te groeien. Er werd unaniem 

gekozen voor het laatste. We bedachten 

allerlei dingen om mensen aan te trekken, 

zoals bijvoorbeeld de Vrienden- en 

vriendinnendrive die we nog steeds elk jaar 

organiseren. Ik bood aan om aan de slag te 

gaan met ledenwerving. Een bijzonder goed 

middel om nieuwe leden binnen te halen is 

het organiseren van cursussen. Maar in Delft 

zijn er meerdere NBB-clubs en de voorzitters 

hadden besloten dat meer samenwerking 

gewenst was. Ik ben toen samen met 

vertegenwoordigers van De Gaech, Gisolf 

en ODD aan de slag gegaan om cursussen 

te organiseren. De eerste cursus startte in 

februari 2017. Vanaf dat moment hebben 

we elk jaar (met uitzondering van de 

coronaperiode) gezamenlijk twee cursussen 

georganiseerd: 17x een beginners- en 16x 

een vervolgcursus. Een totaal van 33 

cursussen, en dat lijkt me (voor mezelf) een 

heel mooi aantal. Ik wil het daarbij laten en 

ga het stokje aan iemand anders overdra-

gen. Gelukkig hebben we iemand gevon-

den die mijn plaats wil innemen: Gerald 

Veldhuizen. Gerald is een cursist van het 

eerste uur: hij deed mee aan de allereerste 

cursus die we organiseerden. Ik wens hem 

veel succes! 

 

Maar hebben al die inspanningen wel wat 

opgeleverd vroeg ik me af. Hoeveel van 

onze (huidige) leden hebben één of meer 

van die 33 cursussen gevolgd? 

Dus heb ik dat uitgezocht… het zijn er 21: 

een derde van het totaal aantal leden. 

Er zijn wel meer cursisten lid geweest van 

onze club, maar dat was om verschillende 

redenen niet blijvend (wie kent ze nog… 

Eveline & Gerrit, Kitty & Liesbeth, Carola & 

Hennie, Godfried & Mieke, Marleen M., 

Germa, Joke, Caroline).  

Ik vind dat zeker wel de moeite waard! 

En ons dieptepunt uit 2016 zijn we gelukkig – 

mede dankzij de cursussen - al lang weer te 

boven.  
 

Jenny Omvlee 
 

    
 

Een bridgeverhaal  

 

Vandaag ben ik getuige geweest van een 

spel, dat ik absoluut niet begrijp. Aan de 

eerste tafel zaten vier mensen, die vredig 

met elkaar zaten te praten, totdat een 

soort opbieden ontstond, waarbij steeds 

hogere getallen werden genoemd. Eén 

van de vier werd hierdoor kennelijk zo boos 

dat hij zijn kaarten op tafel legde en niet 

mee wilde spelen. Degene tegenover hem 

probeerde nu alleen verder te spelen. De 

stemming bleef echter grimmig, want ik 

hoor de termen als: ‘geef maar de kleine 

schoppen’ en ‘nu een hoge schoppen’.  

Aan de tweede tafel zaten enkele lieden, 

die kennelijk in de confectie-industrie

Oost / niemand 

kwetsbaar 
 

 V B  

 10 4 2 

 A H 8 4 2  

 H 5 3 
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  H 10 4  

 V B 9 8 6 

 - 

 A V B 7 4  



 

Het Ei – januari 2025 - pagina 7 

 

werkzaam waren. Ze spraken tenminste 

over ‘veel ruiten’, ‘passen’, een mooie 

lengte’ en dat ‘alle snits goed zaten’.  

De derde tafel was bezet door enkele 

artsen, die over hun patiënten aan het 

praten waren. Er werd o.a. gesproken over 

‘de blinde’ en over ‘te zwakke harten’, 

waarmee je beter niet kon ‘springen’. Ook 

werd er gesproken over iemand die te 

weinig ‘harten slagen’ had. Eén van hen 

was waarschijnlijk chirurg, want hij vertelde, 

dat hij er niet alles had kunnen uitsnijden. 

Aan de vierde tafel ging het wel erg frivool 

aan toe. Het was zo erg dat ik mij bijna 

schaam om erover te vertellen. Een man 

zei tegen een dame, die tegenover hem 

zat: “Wilt u zo vriendelijk zijn om al uw moois 

op tafel te leggen?”, waarna ik de dame 

tegen hem hoorde zeggen: “Vindt u ze niet 

prachtig?. We zijn weliswaar kwetsbaar, 

maar ik kon uw invitatie toch niet afslaan.” 

Tijdens het spelen werd er ook nog 

gefluisterd ‘tweede man laag’ en ‘derde 

man doet wat hij kan’. Maar toen ik ze ook 

nog hoorde praten over iemand met een 

prachtige opening en een kale heer, die 

een vrouw had gedekt, had ik er genoeg 

van en ben weggegaan. 

 

Ingrid Kappe 

    

 

Een  grote verrassing met een 

staartje 

 

Nietsvermoedend nam ik bij de ALV op 6 

februari plaats achter de bestuurstafel. Joyce 

Hoffman, de voorzitter van bridgedistrict Delft 

was langsgekomen om kennis te maken met 

het bestuur en de club… was mij verteld. 

Totdat ze het woord opeens tot mij richtte, 

toen ging me iets dagen. Ze bleek gekomen 

om mij een ‘Kei’ uit te reiken. De Kei is een 

onderscheiding, in de vorm van een prachtig 

beeldje, “ingesteld door de Nederlandse 

Bridge Bond om club(bestuurs-)leden die zich 

binnen hun vereniging buitengewoon heb-

ben ingespannen dan wel anderszins van 

grote betekenis voor hun vereniging zijn 

(geweest) te eren.” 

Joyce sprak mooie woorden die ik hier niet 

ga herhalen. Het was een grote verrassing en 

een mooie!  

 
 

Maanden later kreeg ik een uitnodiging om 

mee te doen aan de ‘Honneurdrive’. Dit is 

een drive die de NBB elk jaar organiseert om 

vrijwilligers in het zonnetje te zetten. En omdat 

ik een Kei had gekregen boden ze gratis 

deelname aan, samen met een partner naar 

keuze (dat werd Ank dus       ). En zo togen we 

op zaterdag 19 oktober naar Denksport-

centrum Den Hommel in Utrecht. 

We werden ontvangen door de directeur 

van het bondsbureau, Berit van Dobben-

burgh herself.  Na de koffie met lekkers speel-

den we 36 spellen, met tussendoor een 

heerlijke lunch.  

Na de ochtendzitting stonden we 8e met 

58,27%. ’s Middags scoorden we wat minder: 

49,05% was goed voor de 27e plaats. 

Uiteindelijk bleken we nog net in de prijzen te 

vallen: 16e (van 54 paren) met 53,6%.  

Onze beste score behaalden we ’s-ochtends 

op spel 17: we speelden de tegenpartij 1 

down en kregen daarvoor 92,31%.  

De tegenpartij speelde 4, dat ging 1 down 

met de volgende verliezers:  H V,  H ,  H. 

Als ik het hele spel zo zie, dan ben ik blij dat 

wij de tegenspelers waren…       . 

 

Wij waren zeer tevreden en het was een erg 

leuke dag! 

 

Jenny Omvlee                          

 

Noord / 

niemand 

kwetsbaar 
 

 H 9 8  

 H V 6 

 9 5  

 H 9 7 4 3  

 A 10 4 3 2   
N 

  7 5 

 A 9 8 7 
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 10 5 4 2 
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  V B 6   

 B 3 

 V 10 8 6 3 2 

 10 8  
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Even voorstellen… 

Marlies  Willemsen  

en Rob Migo  

 
 

We zijn niet als personeel verbonden aan de 

TU Delft. Wel kennen we zo'n beetje alle 

gebouwen. Met de Koplopers doen we in de 

winter bijna iedere woensdagavond de TU 

wijk aan om te rennen of te wandelen, want 

in de winter is het fijn verlicht en doorgaans 

goed bestraat. We zijn nu sinds september 

een bridgekoppel en de locatie de Vleugel is 

prima. 

 

Voor ons als nieuwelingen bij jullie voelt de 

ontvangst als een warm bad met lekker 

ruikend sop. De sfeer aan de tafels is meestal 

goed tot bijzonder goed. Heerlijk. Iedereen 

wil winnen en slim spelen zonder onvriendelijk 

te zijn. Best knap. We zijn ook lid geworden bij 

ODD en zijn nog op zoek naar de verschillen, 

die zijn er wel. Bij ODD wordt vaker om een 

arbiter geroepen, ook leerzaam. Vooral niet 

doen, het spelletje wordt er niet eenvoudiger 

van. Want voordat je snapt wie nu welk 

voordeel heeft van een fout en hoe dat zo 

voordelig mogelijk is op te lossen ben je wel 

wat denkkracht verder (of gewoon uitgeput). 

 

Marlies is de absolute beginner van het stel, 

want ja, we zijn een stel sinds de zomer van 

1988 (dit voor de voetbal liefhebbers). Zij 

heeft haar leven lang geklaverjast en besloot 

uit verveling – de televisie is niet de oplossing 

– op aanraden toch een cursus te gaan 

volgen bij de bridgeclub in Leidschenhage. 

Dat was geen succes want de sfeer bij die 

ene cursus was als met het mes op tafel (door 

wat deelnemers). Maar het zaadje was 

geplant, de interesse was gewekt. 

 

Rob heeft op zijn middelbare school in 

Utrecht de beginselen geleerd en heeft in zijn 

studentenhuis op de Voorstraat 42 veel 

gespeeld. Na de start van zijn werkzame 

leven (lees na zijn studententijd), was er enige 

tijd geen bridge in zijn leven. Tot zo'n 30 jaar 

geleden hij en drie oud huisgenoten besloten 

dit samen op te pakken, gewoon 4x per jaar 

een avondje thuis. Levenspartner geen 

bezwaar. De levenspartners vonden dat ook 

prima en draaiden vervolgens 30 jaar lang 

een programma op dezelfde avond met 

bioscoop of theater erin. 

 

Tot dus in de ‘Delft op Zondag’ Marlies iets las 

over een bridgecursus in Delft.  

 

   
 

En zo is het gekomen. Wat een feest om bij 

jullie te mogen bridgen. Echt waar, zo 

ervaren we het. 

 

Marlies en Rob 

 
    

 

Mr. 50% 

 

Een beste bridger uit Delft 

Speelt altijd voor minstens de helft 

50% moet het zijn, minder niet! 

Maar soms speelt hij als een vergiet… 

’t verbaast niet dat hij dan delft in de 

onderste helft 

 

Cock Hazeu 

 
    

 

Waar of niet waar? 

 

Het kaartspel bridge is genoemd naar het 

Engelse woord bridge (‘brug’).  

Waar of niet waar? 
Zie het antwoord op pagina 12. 
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Weer mooie opbrengst bij 4
e

 Delftse Unicef bridgedrive! 

 

We hoeven de kraan maar open te draaien 

en we hebben schoon water. Wij beschikken 

over goede sanitaire voorzieningen. In veel 

landen is dat niet het geval. Met als gevolg 

dat elke dag meer dan 1.000 kinderen onder 

de vijf jaar overlijden aan oorzaken die te 

maken hebben met vervuild water, het 

ontbreken van toiletten en slechte 

hygiënische omstandigheden. Unicef doet 

hier wat aan. Wij wilden Unicef daarbij 

ondersteunen door het organiseren van een 

benefietdrive waarvan de hele opbrengst 

bestemd is voor het project ‘Water: voor nu 

en morgen’. 

 

Vijf leden gingen met de organisatie aan de 

slag: Greta Hesseling, Marijke van Oosten, 

Irene van Zeijl en oudgedienden Sonja 

Nieuwkamer en Jenny Omvlee. Er valt een 

hoop te regelen voor zo’n middag, maar dat 

liep allemaal op rolletjes. Op zondagmiddag 

24 november was het zover: 80 enthousiaste  

bridgers uit Delft en omgeving kwamen naar 

Wijkcentrum De Vleugel om een middag te 

bridgen voor het goede doel. En het was een 

zeer geslaagde middag!  

Veel van onze leden zorgden voor heerlijk 

zoet en hartig (taarten, cakes en hapjes) en 

een heleboel mooie prijzen voor de 

prijzentafel. En mede dankzij de Delftse 

middenstand en culturele organisaties 

konden we prachtige hoofdprijzen uitreiken!     

  
 

➢ Bij Harry dinerbon 

➢ Boekhandel De Omslag boekenbon 

➢ Boottocht met schipper Irene 

➢ De Koperen Kat speciaalbiertjes 

➢ Filmhuis Lumen duofilmbon 

➢ Flow Foodbar cadeaubon 

➢ Hanno ontbijtbon 

➢ Hoeve Biesland Kistje vol smaak 

➢ Molen De Roos molenwinkelproducten 

➢ Museum De Griffioen rondleiding 

➢ Museum Prinsenhof gratis entree 

➢ Rietveld Theater cadeaubon 

➢ Theater De Veste zondagochtendconcert 

➢ Vermeercentrum gratis entree 

➢ What-Women-Want (Honselersdijk) planten 
 

Deze keer hadden we zoveel prijzen dat 

iedereen een prijs kon uitzoeken!  

We speelden in drie lijnen: winnaars in de  

A-lijn werden Siebe Auwerda & Kees van ’t 

Hul, in de B-lijn Marja van Vliet & Beatrijs 

Jansen, en in de C-lijn Mieke Ham & Ingrid 

Kappe. 
 

Prometheus is niet de enige bridgeclub die 

bridgete voor Unicef. In de maand november 

speelden bridgers in het hele land benefiet-

drives. Wij deden hier voor de vierde keer aan 

mee. In 2018 haalden we €1.300,- op voor het 

goede doel, in 2019 € 1.540,- en vorig jaar € 

2.224,-. De volledige opbrengst van deze 

middag ging naar Unicef: we brachten het 

mooie bedrag van € 2.076 bij elkaar! 
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Dat is weliswaar iets minder dan de € 2224 

die we vorig jaar ophaalden, maar toen 

waren er veel meer deelnemers. Deze keer 

hebben we het aantal deelnemers beperkt 

tot 80, omdat we de 92 van de vorige keer 

teveel vonden. 

 

Tot slot nog veel dank aan Ina voor het 

doneren van heel veel prijzen, aan Leo 

voor het in goede banen leiden van de 

middag en aan Jan en Ton (de mannen 

van Marijke en Greta) die zorgden dat alles 

in de keuken en aan de bar op rolletjes 

verliep. Heel erg bedankt allemaal!  
 

Jenny Omvlee 
 

 

    

 

Delftse Bridgekalender 2025 

 

De Delftse Bridgekalender is een overzicht van 

reeds bekende bridge evenementen, 

georganiseerd door één (of meer) van de vijf 

Delftse NBB-clubs, en van een aantal nieuwe 

bridgeactiviteiten die in het kader van een 

nauwere samenwerking met elkaar 

georganiseerd worden.  

Van nog niet alle evenementen is een datum 

bekend. Wat wel bekend is, is dat voor alle 

evenementen (dus ook die waar een andere 

club aanspreekpunt is) oproepen gedaan 

zullen worden om mee te helpen met 

organiseren!  

Maar voor nu: noteer de kalender alvast in je 

agenda (en bedenk aan welk evenement jij 

een bijdrage zou willen leveren)!  

 
Datum Evenement Aanspreekpunt Bijzonderheden 

2025 

6 januari Start ‘Start met Bridge 3’  Commissie 

opleidingen  

Vervolg op Start 1 en 2 

8 januari Start Middagbridge Commissie 

middagbridge 

 

4 en 6 

februari 

Start ‘Start met Bridge 2’ Commissie 

opleidingen 

Vervolg op beginnerscursus  

Start 1 

8 maart Delftse Dames Drive (DDD) Prometheus i.k.v. internationale vrouwendag  

maart of april Delfts Bridgekampioen-schap 

(DBK) 

ODD Voor alle Delftenaren en leden 

van Delftse bridgeclubs 

juni Delftse Kroegentocht DBC  

juli en 

augustus 

Zomerbridge DBC of de Gaegh 

en ODD 

Dinsdag en donderdag in de 

Ruimte (of bij Vitesse) 

augustus Bridgeweekend via Boon-a-

part of Dekker Bridge 

Gisolf Alleen leden NBB-clubs Delft 

1e helft 

september 

Delftse Fietsdrive ODD Alleen leden NBB-clubs Delft 

2e helft 

september  

Start ‘Start met Bridge 1’ Commissie 

opleidingen 

Beginnerscursus 

november 5e Delftse Unicefdrive Prometheus  

2026    

1e helft 

januari 

Delftse Nieuwjaarsdrive  Alleen voor leden NBB-clubs Delft 
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Elimineren en ingooien (plaatsen) 

 

De combinatie van elimineren en ingooien is een manier van spelen waarbij je de tegen-partij 

dwingt om in een vork te spelen of in een dubbele renonce. In plaats van zelf een snit te 

nemen – faalkans 50% – laat je een tegenstander naar je vork toespelen of in de dubbele 

renonce. Kans van slagen 100%. 

Voorbeeld 1  

 
Zuid speelt 6 en West komt uit met 9, die 

met A wordt genomen. Als H goed zit is 

het slem zeker, maar er is nu een 100% kans. 

Zuid speelt direct een  van tafel en troeft 

die in Zuid. Dan met 10 naar tafel en weer 

een  getroefd. Dan nogmaals naar tafel 

met V en de laatste  getroefd in Zuid. 

Dan speelt Zuid A en H en de eliminatie is 

voltooid.  

In  en  is een dubbele renonce gemaakt; 

nu moet de juiste hand - Oost - aan slag 

worden gebracht (ingegooid). Zuid speelt 

9 en als West die niet dekt wordt in noord 

4 gelegd en Oost moet nemen.  

Oost is machteloos. Of hij speelt in de 

dubbele renonce – Zuid troeft dan in de 

hand en gooit op tafel V weg – of hij speelt 

naar AV op tafel. 

 

 

    

 

Duidelijk signaal!?  

(Voor Elly) 

 

Een Delftse bridge-ster spuwde haar gal: 

een gelegenheidspartner weigerde haar 

Romeins Lavinthal! 

Zelfs het signaalboekje erbij van Anton Maas; 

wat wil nu zo’n weigerbaas? 

’t Signaal kan maar duidelijk zijn: Romeins 

Lavinthal in alle geval! 

 

Cock Hazeu     

    

Voorbeeld 2  

 
Zuid speelt 4 en West komt uit met B, die 

met H wordt genomen. De leider telt vier 

(mogelijke) verliezers: A, twee ’s en één . 

Als hij V vindt is hij binnen; 50% kans. 

Maar dat wordt 100% op de volgende 

manier. 

Hij speelt troef die in de tweede ronde wordt 

genomen door Oost. Het maakt niet uit of 

Oost  of  na komt. Zuid geeft in elk geval 

eerst een  weg en neemt dan met A. Hij 

int A en troeft 8 in de hand.  

Nu speelt hij de laatste  en heeft zodoende 

in de beide lage kleuren een dubbele 

renonce gemaakt. Het maakt niet uit of Oost 

of West aan slag komt. Elk moet kiezen voor 

spelen in de dubbele renonce of naar de -

vork op tafel (AB) of in de hand (H9). Ofwel 

V wordt er door de tegenstander 

uitgesneden of er gaat een verliezende  

weg op een ingetroefde  of . 

 

Siebe Auwerda 
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Even voorstellen… 

Ad Verbruggen 

 

Mag ik mij even voorstellen? Ik ben Ad 

Verbruggen, sinds eind augustus lid van 

Prometheus. Ik kom rechtstreeks van de 

bridgecursus. Ik 

deed ook mee 

met Summer-

school bridge en 

het twee tegen 

twee toernooi.  

Bridge vind ik 

een prachtig 

spel dat op 

oneindig veel 

verrassende 

manieren kan 

uitpakken. Ik vind het wel reuze inspannend. 

Maar ik hoor om me heen dat dat beter zal 

worden. Zoveel mogelijk spelen is het devies. 

Tijdgebrek speelt geen rol, ik ben nu zo’n vier 

jaar pensionado. Genoeg tijd om ook 

andere dingen te doen. Ik fiets graag (fiets-

knooppunten). Ook wandel en schaats ik 

graag. Goed voor de broodnodige 

lichamelijke beweging. Ik hou van bijna alle 

soorten muziek als het om live optredens 

gaat. De investering in een museumkaart 

verdien ik ruim terug. Af en toe doe ik graag 

een projectje waarbij gezaagd, geboord en 

geschroefd moet worden. 

In mijn werkzame leven was ik onderzoeker/ 

docent bij de TU Delft. Terugkijkend mis ik het 

contact met de studenten het meest. Het 

geeft een goed gevoel als je jongvolwas-

senen een beetje vooruit kunt helpen.  

Wat mijn familiesituatie betreft: ik ben 

gescheiden en heb twee zoons en vier 

kleinkinderen (twee jongens en twee meisjes, 

2-8 jaar). 

 

    

 

Waar of niet waar? 

 

Het kaartspel bridge is genoemd naar het 

Engelse woord bridge (‘brug’).  

Waar of niet waar? 
 

Niet waar!  

Het spel bridge is etymologisch gezien niet 

verwant met bridge in de betekenis van 

‘brug’ 

Bridge werd eind negentiende eeuw voor 

het eerst gespeeld in het toenmalige 

Constantinopel, dat nu Istanbul heet.  

Het spel werd toen meestal biritch 

genoemd. Het is niet duidelijk uit welke taal 

dat woord stamt. Mogelijk is het afgeleid van 

het Turkse bir-üç: dat betekent ‘één-drie’. 

Dat zou een verwijzing kunnen zijn naar hoe 

het kaartspel wordt gespeeld: één hand met 

kaarten ligt open en drie handen niet.  

Er zijn ook bronnen die zeggen dat biritch 

een Russische oorsprong kan hebben, net als 

het spel zelf. 

In het Engels werd het onbekende biritch 

verbasterd tot het wél zeer bekende bridge. 

We hebben hier dus te maken met een 

geval van volksetymologie: een onbekend 

woord verandert van vorm onder invloed 

van een woord dat wél bekend is. 

 
(uit: Kalender Onze Taal, 29 april) 

 

    

 

Even voorstellen… 

      Peter van Beelen 

 

 
 

Ik ben Peter van Beelen (65j). Ik bridge sinds 

2019 en speelde al bij ODD en nu dus ook  

bij Prometheus. Ik ben lid geworden omdat  

ik meer tijd heb sinds mijn (pre)-pensioen.  

Ik heb gewerkt bij DSM in Delft (heerlijk op  

de fiets naar het werk) als chemisch 

technoloog. 

Ik ben getrouwd en heb 2 kinderen (27 en 

29j) die beide gezellig in Delft wonen. Mijn 

hobby’s zijn wielrennen (zelf en op de TV), 

politiek en reizen.   
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Delftse Dames Drive 

 
       Beryl Cook: Bridge party 

 

We hebben het initiatief genomen om -

samen met de andere NBB-clubs - op 

zaterdag 8 maart de eerste Delftse Dames 

Drive te organiseren. Dit ter gelegenheid van 

de internationale vrouwendag. 

We gaan er een gezellige middag van te 

maken, en hopen op een mooie opkomst. 
 

Marleen Claassen en Jenny Omvlee 

 

    

 

Even voorstellen… 

         José Rigter 

 

Ik ben José Rigter en in september lid 

geworden na de twee cursussen gevolgd te 

hebben. 

Als beginnend 

bridger heb ik nog 

veel te leren, maar 

het is leuk om heel 

wat anders te doen 

naast mijn andere 

bezigheden als  

advieswerk, schuld-

hulpmaatje, 

vrijwilliger bij het 

filmhuis en het 

oppassen op mijn 

drie kleinkinderen. 

Deel drie van de 

bridgecursus gaat 

wellicht helpen om het bridgen nog wat 

meer onder de knie te krijgen en het 

speelplezier te vergroten. 
 

    

Bridge-etiquette op rijm 

 

BIDDING BOX  

Denk met je verstand  

en niet met je hand. 

 

BLINDE  

De blinde staat buitenspel  

en speelt slechts op bevel. 

 

KAART GEREED HOUDEN  

Denk en beslis,  

pak de kaart als het je beurt is.  

 

ONGEOORLOOFDE INFORMATIE  

Bridge blijft slechts mooi,  

met je gezicht in de plooi.  

Lippen op elkaar  

en spelen maar.  

 

NAKAARTEN EN TREUZELEN  

Bridge is denken en spelen,  

niet de tegenstander vervelen.  

Geef geen commentaar,  

in woord noch gebaar.  

Na het spel  

weet de partner het ook wel. 

 

GEDRAG AAN TAFEL  

Hoffelijk gedag, 

levert sneller een lach. 

 

Ingrid Kappe 

    

 

Prijzentafels 
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Middagbridge 

 

Het is zover! Het gezamenlijke middagbridge 

van DBC, De Gaech, Gisolf, ODD en 

Prometheus gaat van start.  

Op woensdagmiddag 8 januari (inloop 13.00 

uur, start 13.30 uur) is de eerste keer. Het is in 

De Vleugel en gratis voor leden van onze vijf  

clubs. Introducés betalen €2,50 contant.  

Aanmelden doe je bij voorkeur uiterlijk twee 

dagen van te voren via de website van 

ODD: https://22010.bridge.nl/evenementen/. 

Spontaan komen kan, maar zorg dan dat je 

er uiterlijk een half uur van tevoren bent. 

Zonder partner meedoen kan ook, dan 

proberen ze iemand voor je te vinden. Meld 

je in dat geval ruim van tevoren aan via 

mail: melden@onedowndelft.nl. 
 

De werkgroep middagbridge bestaat uit 

Henk den Boer, Peter van Hemmen, Beatrijs 

Jansen, Ineke Lampert, Yvonne van den 

Berg, Marja van Vliet en Karen Koop. 
 

    
 

Prijswinnaars in 2024 

 

     
 

     
 

     
 

     
 

     
 

    

https://22010.bridge.nl/evenementen/
mailto:melden@onedowndelft.nl
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Agenda voor de algemene ledenvergadering 

op 28 januari 2025 

 

1.  Opening en mededelingen 

 

2.  Vaststelling van het verslag van de ALV van 6 februari 2024 

 

3.  Vaststelling van het verslag van de extra ALV van 21 mei 2024 

 

4.  Jaarverslagen seizoen 2024 

a. Jaarverslag van de Technische commissie  

b. Jaarverslag van de Secretaris 

c. Jaarverslag van de Penningmeester 

 

5.  Financiën  

a. Vaststelling van de Jaarrekening 2024 + Vaststelling van de 

Balans 

b. Verslag van de kascommissie en decharge van het bestuur 

c. Vaststelling van de begroting seizoen 2025 

d. Voorstel contributie seizoen 2025 

e. Benoeming kascommissie seizoen 2025 

 

6.  Bestuur 

a. Nelleke van der Lee heeft bekend gemaakt dat zij wil stoppen 

als secretaris en stelt zich niet herkiesbaar. 

b. Jenny Omvlee heeft bekend gemaakt dat zij stopt als 

bestuurslid. Ook zij stelt zich niet herkiesbaar. 

c. De positie van interim-voorzitter Dick de Leeuw is vacant. Zoals 

eerder bekend gemaakt, stelt het bestuur voor om Marleen 

Claassen te benoemen als voorzitter van de vereniging. 

 

7.  Vaststelling van een bijgesteld Huishoudelijk Reglement 

 

8.  Vaststelling van een bijgesteld Wedstrijdreglement 

 

9.  Jaarprogramma seizoen 2025-2026 

 

10. Viering van het 12e  lustrum in 2026 | bekendmaking 

   samenstelling Lustrumcommissie 

 

11. Samenwerking Bridgeclubs in Delft  

   (ledenwerving, middagbridge etc.) 

 

12. Rondvraag 

 

13. Sluiting 

    

  
Het bestuur: links tijdens de ALV in februari, rechts tijdens de extra ALV in mei. 
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Verslag Algemene Ledenvergadering  6 februari 2024 

 

1 Opening en mededelingen van de 

voorzitter  

53 leden aanwezig en Joyce Hoffman, 

voorzitter NBB-District Delft.  

Joyce wil graag kennismaken met Prome-

theus. Maar is vooral gekomen om Jenny 

Omvlee te verrassen met de ‘Kei’ - als 

waardering voor haar jarenlange inzet voor 

Prometheus en de bevordering van het 

bridge in Delft. 

 

2 Notulen van de ALV van 7 februari 2023 

Geen opmerkingen. 

 

3 Jaarverslag van de secretaris 

Geen opmerkingen. 

 

4 Financiën 

De penningmeester licht de financiële stuk-

ken toe. De kascontrolecommissie (Tineke 

Ruiter en Peter Kuiper) heeft het door de 

penningmeester gevoerde beheer over 2023 

gecontroleerd en goedgekeurd en stelt 

mitsdien aan de ALV voor om het bestuur 

decharge te verlenen. Aldus geschiedt; er 

zijn geen vragen.  

Om ook jaarlijks voor de lustrumviering te 

reserveren, en niet te veel in vermogen 

achteruit te gaan, heeft het bestuur de 

volgende contributie voorgesteld voor 2024: 

€ 100 voor wie alleen lid is van Prometheus,  

€ 84 voor wie nog van een tweede NBB-club 

lid is en € 79 voor wie van drie NBB-clubs lid is. 

Ook hiermee zijn de leden akkoord. 

De voorzitter dankt de penningmeester voor 

al haar inzet om de financiële stukken op 

orde te krijgen en dankt ook de KC voor hun 

werk. 

 

5 Wedstrijdzaken / Jaarverslag Technische 

Commissie 

Verslag TC: geen opmerkingen.  

Siebe Auwerda (voorzitter TC):  In juni gaan 

we weer vier weken zomerbridge spelen. 

Maar de TC is in die maand wat onderbe-

menst. Hij stelt voor om dan viertallenwed-

strijden te spelen en zal er daarbij op letten 

dat de teams evenwaardig worden samen-

gesteld. Voor nu is de vraag: Is daar in 

beginsel animo voor? Ja!   

Sjoerd de Haan organiseert het dupliceer-

schema en voorziet dat er wel één of twee 

mensen bij kunnen. Hij legt kort uit wat het 

inhoudt; je komt zo’n twee keer per jaar 

‘aan de beurt’. Applaus voor de ‘dupliceer-

ders’ (Sjoerd de Haan, Frans de Vreede, Fred 

Slemmer, Arné Heijmans, Peter Kuiper, Wil de 

Gids, Marinus Hom). Greta Hesseling en 

Marijke van Oosten geven zich op om mee 

te gaan doen. 

 

6 Ledenwerving 

Juist vanavond start de vervolgcursus Start 

met Bridge-2, met 15 mensen op de 

dinsdag- en 8 op de donderdagavond.  

Eind april is de slotdrive. In mei meespelen op 

de verenigingen. 

 

7 Bestuur 

Reglementair is Nelleke van der Lee  aftre-

dend als penningmeester. Ze is beschikbaar 

voor een tweede termijn; er zijn geen tegen-

kandidaten en ze wordt herbenoemd. 

Marian Reijmers treedt af als voorzitter.  

Ze bedankt iedereen voor hun steun, binnen 

de vereniging, en vanuit de andere Delftse 

bridgeclubs, i.h.b. ook Gisolf (waarmee we 

parkeervergunningen delen). 

Jenny Omvlee spreekt Marian toe met een 

korte terugblik op ‘haar periode’ (2018-

2024). Vanuit de leden sluit Kees van’t Hul 

hierop aan: Marian was een geweldige 

voorzitter. Bloemen en applaus. 

Dick de Leeuw is kandidaat gesteld voor het 

voorzitterschap; hij wil het voor maximaal 

een jaar doen. Er zijn geen tegenkandida-

ten; Dick wordt benoemd.  

Dick dankt voor het vertrouwen; hij wil 

werken aan een breed-actieve vereniging. 

Er zal gezocht moeten blijven worden naar 

een voorzitter die het voor een langere tijd 

wil doen, en er zijn andere taken en functies 

te vervullen. We gaan hier als bestuur mee 

aan de slag en gaan binnenkort een kleine 

enquête houden om te inventariseren wat je 

wel zou willen doen binnen je vereniging. 

 

8 Commissies 

- Technische commissie: blijft ongewijzigd  

- Kascontrolecommissie:  

Door het overlijden van Ton van Hoek is er 

een vacature ontstaan. Margriet Tromp stelt 

zich beschikbaar en wordt benoemd tot lid 

van de KC. 



 

Het Ei – januari 2025 - pagina 17 

 

9 Jaarprogramma 2024-2025 

Geen opmerkingen. 

 

10 Rondvraag 

Elly Legerstee (Lief&Leed) is gisteren bij 

Martha Schütz op bezoek geweest. Martha 

zal voorlopig nog niet kunnen bridgen; stelt 

bezoeken op prijs. 

Arné Heijmans wijst erop dat er in het 

verleden een corveerooster was om de 

tafels in orde te maken (in het kader van de 

taken en taakjes een beetje spreiden).  

Verder hekelt ze het gemeentelijk beleid 

inzake het ingevoerde betaald parkeren – 

kunnen wij daartegen opkomen? 

Jenny Omvlee wijst op haar ‘oproepje’ op 

de laatste pagina van het Ei: ze wil het 

webmasterschap gaan overdragen – wie 

heeft belangstelling? Juliët geeft aan onder 

voorwaarden belangstelling te hebben. 

Ank Hoogeveen bedankt het bestuur voor 

de inzet in het afgelopen jaar. 

 

Cock Hazeu, secretaris 

 

    

 

Verslag extra Algemene Ledenvergadering  21 mei 2024 

 

De meerderheid van de leden is aanwezig.  

 

1. Bestuurszaken 

a. Stand van zaken voorzitterschap 

Bij zijn aantreden als interim-voorzitter heeft 

Dick de Leeuw aangekondigd dat hij de 

functie maximaal 1 jaar zal vervullen en dat 

het bestuur direct aan de slag zou gaan met 

het vinden van een definitieve invulling van 

deze rol. Het goede nieuws is dat iemand 

bereid is  gevonden het voorzitterschap 

vanaf volgend kalenderjaar te bekleden. 

Het bestuur is daar heel blij mee. Het is 

Marleen Claassen. Zij zal bij de volgende ALV 

in januari 2025 aantreden.  

De leden gaan met applaus akkoord. 

Marleen gaat na de zomer al meedraaien 

met het bestuur.  

 

b. Bestuurssamenstelling  

De voorzitter heeft in de weken na zijn 

verkiezing gesprekken gevoerd met alle 

bestuursleden. Daarbij bleek dat Cock 

Hazeu zijn animo voor het bestuur niet zo 

groot meer was. Daarom is het bestuur op 

zoek gegaan naar een oplossing en stelt nu 

de volgende tussentijdse wijzigingen voor in 

de bestuurssamenstelling: 

• Cock Hazeu treedt uit het bestuur en stopt 

als secretaris. Cock is met vakantie. Hij 

was bijna 2½ jaar secretaris, de voorzitter 

dankt hem voor zijn inzet.  

• Nelleke van der Lee is bereid zijn taak over 

te nemen en stopt als penningmeester. 

Voorstel 1 is om Nelleke te benoemen tot 

secretaris. 

• Marinus Hom is bereid de functie van 

penningmeester op zich te nemen. 

Voorstel 2 is om Marinus te benoemen tot 

penningmeester. 

 

De vergadering dechargeert Cock als 

secretaris en Nelleke als penningmeester en 

gaat akkoord met de benoeming van 

Nelleke en Marinus als resp. secretaris en 

penningmeester. 

 

2. Uitkomsten en gevolgen van de 

gehouden ledenenquête  

Het onderzoek is geslaagd te noemen. Dank 

aan ieder die de moeite heeft genomen de 

enquête in te vullen. Het resultaat mag er 

zijn: 

1. Er zijn nieuwe bestuursleden gevonden. 

2. Er is belangstelling voor de cursus 

arbitrage en/of wedstrijdleiding. 

3. Jenny Omvlee gaat haar taken delen en 

deels overdragen 

4. Meer dan 10 leden zijn bereid om 

bardiensten te doen. Yvonne van den Berg 

wordt barcoördinator. 

Ook voor andere taken zoals klaarzetten, 

opruimen, en dupliceren etc. zijn vrijwilligers 

gevonden. 

 

3. Rondvraag 

Siebe Auwerda (voorzitter TC) zet kort uiteen 

hoe in juni viertallenbridge gespeeld wordt. 
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Jaarverslag van de secretaris 

 

Vreemd om na een paar jaar weer verslag 

te doen als secretaris van onze gezellige 

bridgeclub Prometheus. Sinds 2022 was ik 

penningmeester, maar secretaris Cock 

Hazeu meldde toch eerder te willen stoppen 

dan de datum van de ALV in 2025.  

Na wat gepuzzel is op 21 mei 2024 een extra 

ledenvergadering gehouden om akkoord 

aan de leden te vragen voor diverse 

veranderingen in het bestuur. Dus ik nam het 

stokje over van Cock en werd secretaris en 

mijn stokje van het penningmeesterschap 

mocht ik aan Marinus Hom overdragen. 

Hoewel je zou denken dat het niet echt veel 

uitmaakt, wil ik toch meegeven dat voor 

deze secretaris het toch wel extra energie en 

tijd kostte om het halverwege het lopende 

jaar over te nemen.  

 

We begonnen het jaar 2024 met 63 leden. 

Dit jaar groeiden we met 5 nieuwe leden, te 

weten Rob Migo, Marlies Willemsen, José 

Rigter, Ad Verbruggen en Peter van Beelen. 

Helaas hebben ook enkele leden hun 

lidmaatschap opgezegd, om diverse 

redenen; Ans Christiaanse, Daan Hoogwater, 

Ria Schoneveld en Martha Schütz. Dat houdt 

in dat we aan het begin van 2025 beginnen 

met 64 leden. 

 

Dinsdag 28 januari 2025 hebben we de 

Algemene ledenvergadering. De agenda 

hiervan tref je ook aan in dit Ei. En daarin kun 

je o.a. lezen dat Jenny Omvlee (algemeen 

lid), Dick de Leeuw (interim-voorzitter) en 

ondergetekende stoppen met onze 

bestuurstaken. Op dit moment van schrijven 

hebben we nog geen leden (vrijwilligers) 

gevonden voor het opvullen van de 

vacatures in het bestuur. Ik hoop echter dat 

we die wel degelijk gaan vinden. Daarom nu 

een oproep om je aan te melden als 

secretaris. Het is leuk werk, kost niet heel veel 

tijd en je maakt deel uit van een 

enthousiaste groep bestuursleden. Twijfel je 

of heb je aanvullende vragen, stel ze 

persoonlijk aan me op een speelavond of 

bel/mail me.  

We hebben goede stappen gemaakt om 

alle leden in beweging te krijgen als 

vrijwilliger en meer betrokken te maken. 

Laten we dat vasthouden, want vele 

handen maken licht werk. En natuurlijk is een 

“dank je wel” en een “fijn dat je dat wil 

doen” altijd leuk om te horen, maar het 

(warme/fijne) gevoel dat het je geeft is voor 

mij persoonlijk al genoeg. Dus steek af en toe 

je hand omhoog of zeg JA als je medewer-

king wordt gevraagd. 

 

Laten we er met elkaar een mooi, liefdevol 

en betrokken jaar van maken! 

 

Nelleke van der Lee

 

    

 

Jaarverslag van de penningmeester 

 

Halverwege het boekjaar zijn de penningen 

verhuisd van Nelleke van der Lee naar 

Marinus Hom. Nelleke heeft de taken over-

genomen van de secretaris en ik heb me de 

boekhouding eigen moeten maken. Betaling 

en facturering is één kant van de klus, de 

verwerking is een tweede. Omdat de 

Algemene Ledenvergadering naar voren is 

geschoven geeft dit een grotere tijdsdruk, 

ook voor de kascommissie. 

Ik ben begonnen om de administratie in een 

boekhoudprogramma te verwerken, wat de 

werkzaamheden rond de jaarafsluiting zal 

vereenvoudigen.

De grote kostenposten die we als vereniging 

hebben, zijn vaste kosten als zaalhuur en 

afdracht aan de NBB-landelijk en -regio. Dit 

zijn kosten waar we zelf weinig invloed op 

hebben. Ook van de bankkosten word je 

tegenwoordig niet blij. Gelukkig krijgen we 

wel iets rente. Verder sparen we jaarlijks voor 

ons lustrumfeest. Deze spaarpot is intussen al 

gevuld tot € 2250.  In de jaarcijfers zitten ook 

dit jaar nog wat posten, waarvoor we als 

penvoerder opereren. Deze posten zijn te 

zien op de Balans, maar vormen geen 

onderdeel van ons vermogen. De mooie 
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resultaten worden elders in dit Ei verwoord.  

 

We sluiten het jaar af met een goed positief 

resultaat. De contributie was afgelopen jaar 

€ 100. We gaan de jaarcijfers analyseren en 

zullen in de Algemene Ledenvergadering 

met de nieuwe begroting komen.  

We sluiten het boekjaar af met totaal 64 

leden. Wie weet krijgen we er nog wat leden 

bij door de cursussen die we samen met de 

andere NBB-clubs organiseren. Meer leden 

geeft meer inkomsten en met meer leden 

worden de lasten over een grotere groep 

verdeeld, wat alleen maar gunstig is voor 

onze financiën in de toekomst. 

 

Uw penningmeester,  

Marinus Hom

 

    

 

Jaarverslag van de Technische Commissie 

 
De TC heeft het afgelopen jaar zonder veel 

problemen gefunctioneerd. Naast geregeld 

informeel overleg is er één maal officieel 

vergaderd. Sjoerd is gestopt met arbitreren, 

maar zijn plaats is ingenomen door Maria 

Brodskaya en Henk Schreuder. Ook voor het 

dupliceren zijn voldoende mensen beschik-

baar. Alleen de wedstrijdleiding is dun 

bemenst en blijft een kwetsbaar punt. 

 

De clubkampioenen van vorig seizoen, Kees 

van ’t Hul en Siebe Auwerda hebben hun 

titel in 2023-2024 geprolongeerd.  

In juni is het zomerbridgen ingevuld door vier 

maal onderling te viertallen. Daaraan deden 

per avond 32 tot 40 personen mee. 

 

De technische commissie bestaat 

momenteel uit Ank Hoogeveen, Leo Pruijsers, 

Sjoerd de Haan en Siebe Auwerda (vz) 

 

Siebe Auwerda 

 

    

 

Concept Huishoudelijk reglement 

Ter vaststelling in de ALV van 28 januari 2025 

 
Algemeen 

Artikel 1 

1. Het huishoudelijk reglement is een 

aanvulling op de statuten. 

2. De vereniging speelt in overeenstemming 

met de regels welke de Nederlandse 

Bridge Bond daarvoor vaststelt. 

3. De vereniging is lid van de Nederlandse 

Bridge Bond en is lid van het district, 

waartoe de vereniging krachtens de 

indeling van de Nederlandse Bridge Bond 

behoort. 

 

Verenigingsactiviteiten 

Artikel 2 

1. De vereniging houdt in principe wekelijks 

op dinsdag een speelavond, waarop de 

leden (gewone leden en ereleden) een 

onderlinge dan wel een wedstrijd van de 

Nederlandse Bridgebond spelen.  

 

 

Introductie/Toetreden van leden 

Artikel 3 

1. Gewone leden en ereleden kunnen een 

andere personen introduceren op een 

verenigingsavond. Zij behoeven daartoe 

de toestemming van degene die met de 

leiding van de avond is belast. In het 

algemeen wordt niet toegestaan dat een 

persoon regelmatig wordt geïntrodu-

ceerd, dit ter beoordeling van het 

bestuur. Introducés betalen een door het 

bestuur vast te stellen bijdrage per 

speelavond. 

2. Personen, die als lid van de club wensen 

toe te treden, kunnen zich hiervoor 

wenden tot het bestuur van de vereni-

ging. Zij kunnen als zodanig ook worden 

voorgedragen door één van de leden 

van de club. 

3. Het bestuur bepaalt of er bezwaren tegen 

de toelating zijn. Mochten er bezwaren 

zijn dan licht zij het aspirant-lid in. 



 

Het Ei – januari 2025 - pagina 20 

 

4. Het bestuur kan een ledenstop instellen 

wanneer de omstandigheden dit naar zijn 

mening vereisen. Het besluit zal op de 

eerstkomende Algemene Vergadering 

worden toegelicht. 

 

Rechten en Plichten van de leden 

Artikel 4 

1. Na aanmelding kan het lid – op verzoek – 

kosteloos een exemplaar van de statuten, 

het huishoudelijk reglement, het speel-

schema voor het lopende seizoen en het 

competitie/wedstrijd reglement 

ontvangen, bij voorkeur per e-mail. 

2. De leden zijn verplicht om: 

a. aan hun financiële verplichtingen jegens 

de vereniging te voldoen; 

b. de bepalingen in de statuten, 

huishoudelijk reglement en competitie 

reglement na te leven; 

c. De besluiten van de vereniging en de 

aanwijzingen van het bestuur op te 

volgen. 

 

Contributie en bijdrage 

Artikel 5 

1. De contributie van gewone leden wordt 

jaarlijks in de algemene vergadering 

vastgesteld. 

2. De contributiebetaling gaat in op de 

eerste dag van de maand waarin het lid 

tot de vereniging is toegelaten. 

3. De contributiebetaling dient binnen vier 

weken na verzoek van de penning-

meester te geschieden door overmaking 

van het verschuldigde bedrag naar de 

bankrekening van de penningmeester. 

 

Bestuur 

Artikel 6 

1. Het bestuur bestaat uit een voorzitter, 

secretaris en penningmeester en 

maximaal twee algemene leden. Eén van 

die algemene leden is de voorzitter van 

de Technische Commissie.  

2. Het bestuur is bevoegd kandidaten te 

stellen voor de vacatures in het bestuur. 

De namen van de kandidaten moeten 

worden vermeld in de bijeenroeping van 

de algemene vergadering waarin in de 

vacatures wordt voorzien. 

3.  

a. Ten minste tien gewone en/of ereleden 

kunnen kandidaten stellen al dan niet ter 

aanvulling of in de plaats van de door het 

bestuur gestelde kandidaten. 

b. Een dergelijke kandidaatstelling moet 

schriftelijk en ondertekend door de 

betrokken leden en de voorgestelde 

kandidaat bij het bestuur worden 

ingediend, ten minste zeven dagen voor 

de datum van de vergadering. 

c. De kandidaat geeft door middel van de 

ondertekening aan de kandidaatstelling 

alsmede een bestuursfunctie te zullen 

aanvaarden. 

4. Het rooster van aftreden door bestuurs-

leden is als volgt: 

a. 1e jaar de penningmeester; 

b. 2e jaar de secretaris en een  

algemeen lid; 

c. 3e jaar de voorzitter en een  

algemeen lid. 

5. Het bestuur is bevoegd onder zijn verant-

woordelijkheid bepaalde onderdelen van 

zijn taak te doen uitvoeren door commis-

sies waarvan de leden door het bestuur 

worden benoemd en ontslagen. Eén van 

die commissies is de technische commissie 

(zie Art. 10). 

6. Het bestuur draagt zorg voor een wed-

strijdreglement dat door de ALV moet 

worden goedgekeurd. 

7. Het bestuur stelt op voorstel van de tech-

nische commissie een jaarprogramma 

vast. 

 

Voorzitter 

Artikel 7 

1. Tot de taak van de voorzitter behoort 

onder meer: 

a. de algemene leiding van de vereniging; 

b. de leiding van de vergaderingen; 

c. het voeren van het woord namens de 

vereniging. 

 

Secretaris 

Artikel 8 

1. Tot de taak van de secretaris behoort 

onder meer: 

a. het voeren van de correspondentie 

namens de vereniging; 

b. het bijeenroepen van vergaderingen; 

c. de notulering van vergaderingen; 

d. het uitbrengen van verslag over de 

belangrijkste gebeurtenissen uit het 

verenigingsleven in de jaarlijkse algemene 

vergadering; 
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e. het samenstellen en het bijhouden van 

een lijst van leden; 

f. het informeren van belanghebbende 

bestuursleden over mutaties in de 

ledenlijst. 

 

Penningmeester 

Artikel 9 

1. Tot de taak van de penningmeester 

behoort onder meer: 

a. het beheren van de geldmiddelen van  

de vereniging; 

b. het bijhouden van de financiële 

administratie; 

c. het innen van contributies van de 

gewone leden en de bijdragen van 

begunstigers; 

d. het uitbrengen van een verslag over de 

financiële aangelegenheden van de 

vereniging in de jaarlijkse algemene 

vergadering; 

e. het indienen van een begroting 

betreffende het aangevangen 

verenigingsjaar in de jaarlijkse algemene 

vergadering. 

2. De penningmeester behoeft bij uitgaven 

van meer dan € 250,-- behoudens door 

het bestuur vastgestelde vaste lasten, de 

toestemming van het bestuur. 

3. De penningmeester is voor de onder zijn 

beheer staande gelden persoonlijk 

aansprakelijk tenzij overmacht kan 

worden bewezen. 

 

Technische commissie 

Artikel 10 

1. De technische commissie (TC) is belast 

met het organiseren en leiden van de 

bridgeactiviteiten van de vereniging. 

2. De taken van de technische commissie 

zijn meer in detail vastgelegd in het 

wedstrijdreglement.  

3. De technische commissie beheert het 

spelmateriaal van de vereniging. 

4. De leden van de technische commissie 

worden benoemd door het bestuur. 

 

Algemene vergadering 

Artikel 11 

1. In de jaarlijkse algemene vergadering 

zullen onder meer worden behandeld: 

a. de notulen van de vorige algemene 

vergadering; 

b. het jaarverslag van de secretaris; 

c. het jaarverslag van de door het bestuur 

benoemde commissies; 

d. het jaarverslag van de penningmeester; 

e. het verslag van de kascommissie; 

f. de benoeming van de kascommissie; 

g. de vaststelling van de contributie; 

h. de begroting van inkomsten en uitgaven 

over het lopende 

i. verenigingsjaar; 

j. de bestuursvoorstellen; 

k. de onderwerpen van leden die ten minste 

zeven dagen voor de datum 

l. van de vergadering schriftelijk zijn 

ingediend bij het bestuur; 

m. de benoeming van bestuursleden; 

n. rondvraag. 

 

Besluitvorming Algemene vergadering 

Artikel 12 

1. Een lid kan slechts één ander lid schriftelijk 

machtigen namens hem zijn stem uit te 

brengen in de vergaderingen. Van deze 

machtiging dient op een zodanige wijze 

te blijken, dat het bestuur deze voldoende 

acht. 

2. Ieder lid kan slechts één ander lid ter 

vergadering vertegenwoordigen. 

3. Het ter algemene vergadering uitge-

sproken oordeel van de voorzitter dat 

door de vergadering een besluit is 

genomen is beslissend. Hetzelfde geldt 

voor de inhoud van een genomen besluit 

voor zover gestemd werd over een niet 

schriftelijk vastgesteld voorstel. 

4. Wordt echter onmiddellijk na het uitspre-

ken van een in het derde lid bedoeld 

oordeel de juistheid ervan betwist, dan 

vindt een nieuwe stemming plaats, 

wanneer de meerderheid der vergade-

ring of, indien de oorspronkelijke stemming 

niet hoofdelijk of schriftelijk geschiedde, 

een stemgerechtigde aanwezige dit 

verlangt. Door deze nieuwe stemming 

vervallen de rechtsgevolgen van de 

oorspronkelijke stemming. 

5. Voor zover de statuten of de wet niets 

anders bepalen, worden alle besluiten 

van de algemene vergadering genomen 

met volstrekte meerderheid van de geldig 

uitgebrachte stemmen. 

6. Blanco stemmen worden beschouwd als 

niet te zijn uitgebracht. 

7. Indien bij een verkiezing van personen 

niemand de volstrekte meerderheid heeft  
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verkregen, heeft een tweede stemming, 

of ingeval van een bindende voor-

dracht, een tweede stemming tussen de 

voorgedragen kandidaten plaats. 

8. Heeft alsdan weer niemand de volstrek-

te meerderheid verkregen, dan vinden 

herstemmingen plaats, totdat hetzij één 

persoon de volstrekte meerderheid heeft 

verkregen, hetzij tussen twee personen is 

gestemd en de stemmen staken. 

9. Bij gemelde herstemmingen (waaronder 

niet is begrepen de tweede stemming) 

wordt telkens gestemd tussen de 

personen op wie bij de voorafgaande 

stemming is gestemd, evenwel 

uitgezonderd de persoon, op wie bij die 

voorafgaande stemming het geringste 

aantal stemmen is uitgebracht. 

10. Is bij die voorafgaande stemming het 

geringste aantal stemmen op meer dan 

één persoon uitgebracht, dan wordt 

door loting uitgemaakt, op wie van die 

personen bij de nieuwe stemming geen 

stemmen meer kunnen worden 

uitgebracht. 

11. Ingeval bij een stemming tussen twee 

personen de stemmen staken, beslist het 

lot wie van beiden is gekozen. 

12. Indien de stemmen staken over een 

voorstel niet rakende verkiezing van 

personen, dan is het verworpen. 

13. Alle stemmingen geschieden mondeling, 

tenzij de voorzitter een schriftelijke 

stemming gewenst acht of één der 

stemgerechtigden zulks voor de stemming 

verlangt. Schriftelijke stemming geschiedt 

bij ongetekende gesloten briefjes. 

Besluitvorming bij acclamatie is mogelijk, 

tenzij een stemgerechtigde hoofdelijke 

stemming verlangt. 

 

Uittreding 

Artikel 13 

1. Het besluit tot uittreding uit de 

Nederlandse Bridge Bond kan slechts 

worden genomen door een Algemene 

Ledenvergadering, als bedoeld in artikel 

14 van de statuten. 

 

Wijzigingen van het huishoudelijk reglement 

Artikel 14 

1. Wijzigingen van het huishoudelijk 

reglement behoeven de goedkeuring van 

ten minste de meerderheid van de door 

de stemgerechtigde leden ter Algemene 

Vergadering uitgebrachte geldige 

stemmen. 

2. Voorstellen tot wijziging van het 

huishoudelijk reglement moeten zijn 

vermeld op de agenda voor de 

Algemene Ledenvergadering waarin zij 

worden behandeld. 

 

Slotbepaling 

Waar in de statuten of het huishoudelijk 

reglement niet is voorzien, beslist het 

Nederlands recht.

    

 

Concept Wedstrijdreglement 

Ter vaststelling in de ALV van 28 januari 2025) 

 

Artikel 1   Geldigheid 

1. Dit wedstrijdreglement geldt voor de 

interne wedstrijden van bridgeclub 

Prometheus en voor alle overige door 

Prometheus georganiseerde wedstrijden. 

2. Voor situaties waarin dit 

wedstrijdreglement niet voorziet, geldt het 

Competitie- en Wedstrijdreglement van 

de Nederlandse Bridge Bond (NBB). 

         

Artikel 2    Taak en rol van de technische 

commissie      

1. De Technische Commissie (TC) is belast 

met de technische en organisatorische 

zaken tijdens de wedstrijden.  

2. Voor elke wedstrijd wijst de TC een 

Wedstrijdleider (WL) van dienst aan. Die 

persoon coördineert de uit te voeren 

taken. 

      

Artikel 3   Clubavond, aanvangstijd en 

afmelden      

1. Bridgeclub Prometheus speelt op de 

dinsdagavond (clubavond). 

2. De clubavonden beginnen om 19.30 uur. 

Men dient vóór 19.25 uur aanwezig te zijn. 

3. Indien men op een clubavond niet 

aanwezig kan zijn, dient men zich uiterlijk 

dinsdagmiddag 15.00 uur en uitsluitend 

via het webformulier óf via het emailadres 
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afmelden@bridgeclubprometheus.nl  

óf via de afmeldlijst af te melden.  

Alle wedstrijdleiders ontvangen de 

afmeldberichten. 

4. In noodgevallen kan men zich telefonisch 

(of SMS of WhatsApp) afmelden bij de 

dienstdoende wedstrijdleider.  

5. Bij de afwezigheid zonder afmelding kan 

de WL tot een sanctie overgaan. 

   

Artikel 4    Systeemkaarten 

1. Beide leden van vaste partnerships zijn 

verplicht gedurende de wedstrijden een 

goed ingevulde systeemkaart te 

overleggen. Indien men geen 

systeemkaart overlegt, is men verplicht te 

spelen volgens het 5-kaart hoog systeem 

van de NBB.  

2. Indien het de wedstrijdleiding 

herhaaldelijk is gebleken dat een paar 

hierbij in gebreke blijft, dan kan de WL 

een sanctie opleggen. 

3. De stop- en alerteerregels zijn verplicht 

conform de regels van de NBB. 

         

Artikel 5    Speeltijd    

1. Voor elke ronde is een maximum speeltijd 

vastgelegd, zulks ter beoordeling van de 

wedstrijdleiding. Wanneer te lang over 

een ronde gedaan wordt zal de wedstrijd-

leider in eerste instantie aan beide paren 

een waarschuwing uitdelen. Bij een 

tweede geval op een avond kan de 

wedstrijdleider tot een arbitrale sanctie 

van ¼ top overgaan (1). 

2. Aan het eind van de reguliere speeltijd 

van een ronde dienen alle spellen 

gespeeld te zijn. Er mag niet met bieden 

op een nieuw spel worden begonnen als 

er nog minder dan 5 minuten reglemen-

taire speeltijd resteert. 

3. Bij overtreding van de vijf-minuten regel 

kan de WL een arbitrale G- score (2) 

opleggen. 

4. Indien twee tegen elkaar spelende paren 

constateren dat ze de reguliere speeltijd 

dreigen te overschrijden mag men, indien 

beide paren daartoe bereid zijn, het spel 

na afloop van de speelavond naspelen. 

Anders wordt het spel als “Niet gespeeld” 

geregistreerd. Er mag maximaal 1 spel per 

avond nagespeeld worden.  

5. Bij iedere (vermeende) onregelmatigheid 

is men verplicht arbitrage te vragen. 

Artikel 6    Jaarprogramma 

1. Voor de aanvang van een nieuw 

bridgeseizoen wordt door het clubbestuur 

een jaarprogramma bekend gemaakt.  

2. Als regel is er een lange competitie om 

het clubkampioenschap die het hele 

seizoen loopt.  

3. Bijzondere (losse) drives en wedstrijden, 

die gespeeld worden op momenten dat 

Prometheus deelneemt aan bijvoorbeeld 

de districtsviertallencompetitie, tellen niet 

mee bij de berekening van het 

clubkampioenschap (zie art. 10). 

        

Artikel 7    Uitslag 

1. Bij parenwedstrijden worden de scores 

berekend op basis van Matchpunten (MP) 

en weergegeven in percentages. Bij 

Butlerwedstrijden en viertallenwedstrijden 

worden de scores berekend op basis van 

Internationale Matchpunten (IMP). De 

uitslag van een wedstrijd in een Butler-

competitie wordt weergegeven in G-IMP. 

In beide typen wedstrijden wordt de 

uitslag vervolgens omgerekend naar 

rankingpunten (systeem Thilo Kielmann) 

op basis van vaste formules of tabellen. 

2. Een stilzittafel telt niet mee in de score-

berekening. 

3. Het niet spelen van één of meerdere 

spellen vanwege tijdgebrek wordt als 

“niet gespeeld” berekend. Indien een 

paar buiten zijn/haar schuld een spel niet 

kan spelen vanwege een onregelmatig-

heid krijgt het paar voor dit spel een score 

van “niet gespeeld” of een G+ score (2) 

toegekend, afhankelijk van wat de 

arbiter/WL het meest rechtvaardig vindt. 

Een paar dat door eigen schuld een spel 

niet kan spelen krijgt een G- score 

toegekend. Een G- score (2) kan tevens 

aan beide partijen toegekend worden 

voor niet toegestane tijdsoverschrijding 

(Art. 4.2). 

        

Artikel 8    Ranking 

1. Voor elke speler wordt een ranking (R) 

bijgehouden, berekend als het gemid-

delde van zijn of haar 6 meest recent 

behaalde rankingpunten. Voor een speler 

die in het lopende seizoen minder dan 6 

keer rankingpunten behaald heeft 

(minder dan 6 rankingscores heeft), kent 

de WL een vervangende rankingwaarde 
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(Rv) toe, die in plaats van ontbrekende 

rankingscores meetelt. 

2. Bij begin van een nieuw seizoen kent de 

WL voor elke speler een Rv toe gelijk aan 

het gemiddelde van de 6 meest recent 

behaalde rankingscores van het 

afgelopen seizoen. 

3. Bij nieuwe spelers en bij inlopers bepaalt 

de WL een Rv zo redelijk mogelijk op basis 

van resultaten uit het verleden, meester-

punten, de NBB rating, of andere 

aanwijzingen. 

4. De rankings worden gepubliceerd via de 

NBB website van de club. 

        

Artikel 9    Paren, Drietallen , Lijnindeling 

1. Deelname aan de clubwedstrijden is in 

principe voor paren, bestaande uit twee 

aan elkaar gekoppelde spelers. Drie 

spelers kunnen een drietal vormen dat net 

als een paar aan de clubwedstrijden 

deelneemt, maar dan in wisselende 

combinatie van twee van de drie spelers 

die bij het drietal horen. 

2. Wedstrijden op parenbasis (parenwed-

strijden en butlerwedstrijden) worden 

gespeeld als van elkaar onafhankelijke 

zittingen. Afhankelijk van het aantal 

aangemelde paren wordt gespeeld in 

meerdere lijnen. 

3. Voor elke zitting wordt een indeling 

gemaakt op basis van de parenranking. 

De ranking van een paar wordt berekend 

als de som van de twee actuele individu-

ele spelersrankings. Dit geldt voor zowel 

vaste partnerships als voor incidentele 

koppels. Bij drietallen worden de twee 

voor een zitting aangemelde spelers als 

paar in de strekking van deze alinea 

beschouwd. 

4. De paren met de (op de dag van de 

zitting) hoogste ranking spelen in de A-lijn, 

de volgende paren in de B-lijn enz. Er 

wordt naar gestreefd om lijnen van min of 

meer gelijke lengte te hebben. 

5. Als de eigen partner verhinderd is mag 

men met een invaller spelen. In overleg 

met de Wedstrijdleider van dienst kan dat 

eventueel een invaller van buiten de club 

zijn. 

             

Artikel 10    Clubkampioenschap      

1. Per wedstrijdjaar wordt om het clubkam-

pioenschap gestreden. Voor het club-

kampioenschap tellen de rankingpunten 

mee die tijdens de reguliere paren- en 

butlerwedstrijdavonden worden 

toegekend. 

2. Het paar/drietal dat gemiddeld de 

meeste rankingpunten behaald heeft (na 

weglating van de eventuele afvalscores) 

is clubkampioen paren/drietallen. Tijdens 

het seizoen worden de standen voor het 

clubkampioenschap bijgehouden via de 

NBB website van de club. 

3. Een paar/drietal dient gedurende het 

gehele wedstrijdjaar als zodanig bijeen  

te zijn. Het paar/drietal moet ten minste 

2/3 van het aantal zittingen, die gelden 

voor het clubkampioenschap, samen 

gespeeld hebben. N.B.: Om aan deze 

minimum eis te voldoen wordt het 

berekende getal zo nodig naar boven 

afgerond op een heel aantal. Noem dit 

gehele aantal Nmin. 

4. Paren mogen met invallers spelen mits 

aan 10.3 voldaan wordt. 

5. Als een paar meer dan Nmin maal samen 

speelt, dan worden eerst de resultaten 

met een invaller geschrapt. Vervolgens 

worden maximaal de 4 slechtste 

resultaten geschrapt (afvalscores), 

waarbij minimaal Nmin resultaten blijven 

staan. 

 

Artikel 11    Overige zaken      

1. Tijdens alle wedstrijden worden meester-

punten toegekend volgens de regels van 

de NBB. 

2. De WL heeft het recht om, na motivering 

van zijn standpunt, in bijzondere gevallen 

af te wijken van dit reglement. 

3. Protest tegen een beslissing genomen op 

grond van de Spelregels voor wedstrijd-

bridge wordt behandeld door de protest-

commissie van het district. In geval de 

protestcommissie van het district niet 

beschikbaar is zal het bestuur een protest-

commissie instellen. 

4. Voor de bevoegdheden van de 

wedstrijdleider en de protestcommissie in 

geval van een protest wordt verwezen 

naar de betreffende artikelen van de 

Spelregels voor wedstrijdbridge. De 

uitspraak van de protestcommissie is 

bindend. 
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(1) Sanctie ¼ top: Resultaat wordt 

verminderd met ¼ van de top op het 

betreffende spel. 

(2) Gemiddelde plus (G+): Een arbitrale 

score van 60% op een spel òf het 

zittingsgemiddelde als dat hoger is. 

Gemiddelde min (G-): Een arbitrale score 

van 40% op een spel òf het 

zittingsgemiddelde als dat lager is. 

 

 

    
 

Ledenwerving/cursussen 

 

Ook het afgelopen jaar organiseerden we 

samen met De Gaech, Gisolf en ODD 

bridgecursussen.  

In september 2024 zijn we met twee 

beginnerscursussen gestart, weer op de 

dinsdag met docent Philip Haak en op de 

donderdag met docent Kees van der 

Weijden. De belangstelling hiervoor bleek 

deze keer – in tegenstelling tot vorige jaar – 

onverwacht groot! Er meldden zich bijna 50 

cursisten: 25 voor de dinsdag en 24 voor de 

donderdag (vorig jaar waren dat resp. 14 en 

8). Maar dat was nog niet alles. We kregen 

van Golfbaan Delfland het verzoek om voor 

hen een beginnerscursus op locatie te 

organiseren. Dat hebben we gedaan. 

Docent Teun Huijer bleek bereid deze cursus 

volgens de methode ‘Start met bridge’ voor 

ons te verzorgen, met een maximum van 17 

cursisten. Dit jaar hebben dus 66 cursisten 

kennisgemaakt met ons mooie bridgespel. 

 

In de loop van een jaar zijn er altijd mensen 

die afhaken door ziekte of doordat het 

ingewikkelder is of meer tijd kostte dan ze 

verwachtten. Tot nu toe zijn er 4 cursisten 

voortijdig gestopt. De beginnerscursus was 

van 24 september-12 december en wordt 

afgesloten met een gezamenlijke einddrive. 

Daarna volgen in de maand januari 

oefenavonden met begeleiding op de 

clubs. Dit om het geleerde in praktijk te 

brengen en sfeer te proeven bij de clubs.  

Bij alle clubs kunnen ze twee avonden 

meespelen. Bij ons is dat op 7 en 21 januari. 

 

Doordat de Golfbaan-cursus 3 weken later 

startte en nog doorloopt in januari, lukte het 

niet hen ook uit te nodigen voor de eind-

drive. Ze mogen wel - zodra hun cursus is 

afgerond - meedoen aan de oefenavonden 

bij de clubs. We hopen dat ze daarna ook 

aanschuiven bij de vervolgcursussen die we 

starten in februari. Deze volgen dezelfde 

opzet als de beginnerscursussen: 12 lessen en 

een gezamenlijke einddrive, en daarna in 

mei oefenavonden bij de clubs. 

 

We hopen natuurlijk elk jaar dat al deze 

inspanningen ons ook nieuwe leden 

opleveren. Bij ons waren dat er het 

afgelopen jaar vier: José Rigter, Ad Verbrug-

gen, Marlies Willemsen en Rob Migo. Hopelijk 

kunnen we ook na afloop van dit cursus-

seizoen weer nieuwe leden verwelkomen! 

 

De werkgroep ledenwerving bestaat naast 

mij op dit moment uit Fred Platzek (ODD, 

voorzitter), Emmy Schouten (De Gaech) en 

Ruud Ruiterman (Gisolf). Binnenkort treedt 

een lid van DBC toe: Eelco Smaardijk. Aan 

het eind van dit cursusseizoen stop ik ermee 

en zal Gerald Veldhuizen Prometheus gaan 

vertegenwoordigen in de werkgroep.  

 

Jenny Omvlee

 

    

   
Cursisten oefenen op onze club met begeleiding van Siebe en Marian. 
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Oplossing bridgeprobleem 1 

 

Hoe maakt Zuid 3SA?  

 

Hoe speel je de eerste twee slagen??   

       

Om het contract te halen moet Zuid begin-

nen met het duiken van de eerste slag!  

Het grootste gevaar is dat West met vijf  is 

begonnen (met de 4e van boven).   

Als de B dan een singleton is (zoals in dit 

spel) dan kan Oost geen  door spelen. 

Alleen dan kun je zonder problemen AH 

eruit spelen. Een  nakomst moet met A of H 

worden genomen om de dummy entree 

(♣V) te behouden. 

Mocht Oost toch een  nakomen, geen 

probleem, pakken met de aas. Als Oost 

daarna aan slag komt met een hoge  en 

nog een  kan naspelen dan kan rustig de V 

gespeeld worden. Ofwel de V houdt of de 

 waren 3-3 verdeeld.  

Is het contract 100% veilig? Als West met een 

singleton ♠ was uitgekomen en Oost had 

AH, dan kan het contract down. Dit is 

alleen wel erg onwaarschijnlijk, ook omdat 

Oost eerst gepast heeft. 

 

Het hele spel: 

 

Oplossing bridgeprobleem  2 

 

Hoe maakt Zuid 4?  

Het hele spel:  

 

 

Hoe moet je spelen om niet meer dan drie 

slagen te verliezen?  

 

Met 8 klaveren samen lijkt het er sterk op dat 

West van een doubleton gestart is voor een 

eventuele introever. Omdat je als Zuid twee 

keer van slag moet in troef, lijkt een introever 

onvermijdelijk.  

Zoals de kaarten liggen, krijgt Oost de eerste 

troefslag, en zal ♣ vervolgen. Als West de 

tweede troefslag pakt met de heer, kan hij 

oversteken naar ♠A, waarna hij zijn goed 

voorbereide aftroever krijgt in ♣.  

Om dit voor te zijn moet Zuid in de tweede 

slag ♠ naar de V spelen. Oost kan ♠A pakken 

en ♣ spelen maar nu kan de leider ♠H en ♠10 

spelen waarop in Noord een ♣ verdwijnt. Nu 

kan V worden gespeeld om de troeven 

eruit te halen. Als Oost de aas duikt de 

eerste ronde, dan kan de leider gewoon ♠ 

vervolgen. 

Als de ♣9 van West een singleton was 

geweest, dan is het contract niet te maken. 

       

Olaf Duin 

    

 

 

3SA door Zuid / 

start 7 

 

 9 6 2  

 A B 3 

 V B 10 8 2  

 V 6 

   
N 

   

  
W O 

  

  
Z 

  

      
  A V 5 4  

 H 9 2 

 9 3 

 A H 7 2  

3SA door Zuid / 

start 7 

 

 9 6 2  

 A B 3 

 V B 10 8 2  

 V 6 

 H 10 8 7 3  
N 

  B 

 6 5 4 
W O 

 V 10 8 7 

 A H 4 
Z 

 7 6 5 

 85    B 10 9 4 3  
  A V 5 4  

 H 9 2 

 9 3 

 A H 7 2  

4 door Zuid/ 

start 9 
 

 V B  

 10 4 2 

 A H 8 4 2  

 H 5 3 

 9 7 6 3 2  
N 

  A 8 5 

 H 7 5 3 
W O 

 A 

 B 9 
Z 

 V 10 7 6 5 3 

 9 6    10 8 2 
  H 10 4  

 V B 9 8 6 

 - 

 A V B 7 4  
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Competities en drives 2024 

 

Kerstdrive (19-12-2024)  

1.  Siebe Auwerda & Kees van ‘t Hul 64,47% 

2. Gaby & Sjoerd de Haan 62,27% 

3.  Juliet Moll & Maria Brodskaya 61,72% 

4.   Olaf Duin & Henk van Oers 60,81% 

  Hein & Joke van Velzen  60,81% 

 

Krokusdrive (20-2-2024)  

1.  Anke & Marinus Hom 62,47% 

2. Frans deVreede & Henk Schreuder61,73% 

3.  Rossend Llurba & Fred Slemmer 58,37% 

4.   Marleen Claassen & Marlies 

Guldenmundt 58,08% 

5.  Siebe Auwerda & Kees van ‘t Hul 57,84% 

 

Paasdrive (26-3-2024) 

1.  Olaf Duin & Arné Heijmans 68,43% 

2.  Siebe Auwerda & Kees van ‘t Hul 62,18% 

3.  Anke & Marinus Hom 59,13% 

4.  Ank Hoogeveen & Jenny Omvlee 58,65% 

5.  Lowie Geertse & Huib Woudstra 55,93% 

 

Slotdrive (28-5-2024) 

A-lijn: 

1.  Eliza Guse & Bart Moors 62,93% 

2.  Bart Kommers & Toine Schreuder 60,29% 

3.  Olaf Duin & Arné Heijmans 60,14% 

4.  Mieke Ham & Ingrid Kappe  59,66% 

5.  Siebe Auwerda & Kees van ‘t Hul 56,38% 

 

Clubkampioenschap 2023-2024 

1.  Kees van ’t Hul & Siebe Auwerda  91,998 

2. Frans de Vreede& Henk Schreuder 88,941 

3.  Rossend Llurba & Fred Slemmer  86,561 

4.  Elly Legerstee & Gerald Veldhuizen 84,299 

5.  Leo Pruijsers & Ina Jansen  82,516 
 

 
 

Winnaars zomerdrives viertallen  

1.  Boonmann/de Gids/Heijmans/Duin 57 

2.  Slemmer/Llurba/Dekker/Kuiper 48 

3.  Veldhuizen/Legerstee/Kappe/vdBerg 43 

     Kommers/Schreuder/Claassen/terBurg 43 

5.  de Vreede/Schreuder/vd Lee/Tromp 35 

 

Vrienden- en vriendinnendrive (15-10-2024) 

1. Greta Hesseling & Wim Kroon 62,77% 

2.  Huib Woudstra & Jan van Osch 62.01% 

3.  Kees v. ‘t Hul & Gerald Veldhuizen 59,45% 

4.  Marijke Jansen & Jack Nieuwkamer  58,23% 

5.  Ank Hoogeveen & Nicole Damen 57,93% 

 

Unicefdrive (24-11-2024) 

A-lijn: 

1. Siebe Auwerda & Kees van ’t Hul  68,40% 

2. Wim Veldhuis & Ruud Ruiterman 59,03% 

3. Michael Stoops & Roel Bakker 56,60% 

  Cees v. Velzen & Arnout v. Diem 56,60% 

5. Peter Steenweg&BertdeKlerkWolters 54,17% 

B-lijn: 

1. Marja van Vliet & Beatrijs Jansen 61,11% 

2. Ronald ter Burg & Marleen Claassen 58,68% 

3. Ger Daemen & Frans Kerpershoek  57,99% 

4. GerlindevBoxel&Chantal Grootveld 57,29% 

5. Ank Hoogeveen & Jenny Omvlee 53,82% 

C-lijn: 

1. Mieke Ham & Ingrid Kappe 66,67% 

2. Greta Hesseling & Marijke v. Oosten 57,50% 

3. Tonny Jansen & Grada v.d. Wal 55,83% 

4. Marijke Jansen & Nelleke v.d. Lee 55,00% 

5. Marco Nederpel & Elma Buitendijk 53,33% 

 

Sinterklaasdrive (3-12-2024) 

1.  Ank Hoogeveen & Irene van Zeijl 66,04% 

2.  Joke & Hein van Velzen 61,28% 

3.  Dick de Leeuw&MarliesGuldenmundt60,83% 

4.  Frans de Vreede & Henk Schreuder 60,59% 

5.  Hanny Reneman & Tineke Ruiter 57,92% 

 

Kerstdrive (17-12-2024) 

1. Olaf Duin & Arné Heijmans 66,49% 

2. Rossen Llurba & Fred Slemmer  59,55% 

3.  Siebe Auwerda & Kees van ‘t Hul 58,68% 

4.  Hein & Joke van Velzen 58,51% 

5.  Marleen Claassen & Wil Jutte 55,90% 
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Speeldata seizoen  

2024-2025 

 

januari 2025 

7  bridge 

14 bridge 

21  bridge 

28  alv / bridge 

 

maart 2025 

4 bridge 

11 bridge 

18 bridge 

25 bridge 

 

 

mei 2025 

6 bridge 

13 bridge 

20 bridge 

27 slotdrive  

   

februari 2025  

4 bridge 

11  bridge  

18 krokusdrive  

25 bridge 

 

april 2025 

1 bridge  

8 bridge  

15 paasdrive 

22 bridge 

29 bridge 

 

juni 2025 

3 zomerbridge 

10 zomerbridge 

17 zomerbridge 

24 zomerbridge 

 

juli-augustus 2025 

 zomerstop 

 

    

Minicursussen 

 

Komend jaar gaan we de minicursussen 

nieuw leven inblazen. Noteer alvast de data 

in je agenda. Het is altijd van 19.00-19.30 uur, 

voorafgaand aan het bridgen.  De 

onderwerpen kunnen mogelijk nog wijzigen.  

 

Datum Onderwerp Docent 

14 januari Muiderberg Siebe 

4 februari Multi  Henk 

25 februari Preëmptief bieden Gerald 

18 maart Afspelen SA-contract Kees 

8 april Uitkomen tegen SA Siebe 

29 april Afspelen troefcontract Henk 

20 mei Uitkomen tegen troef Gerald 
 

    

 

Heel veel 

bridgeplezier  

in het  

nieuwe jaar! 

 

    

Concept-jaarprogramma 

2025-2026 

 

augustus 2025 

26 openingsdrive 

 

september 2025 

2 bridge  

9 bridge 

16 bridge 

23 bridge 

30 bridge 

 

november 2025 

4 bridge  

11 bridge 

18 bridge 

25 bridge 

 

 

januari 2026 

6 bridge 

13  bridge 

20  bridge 

27  bridge 

 

maart 2026 

3 bridge    

10 bridge 

17 bridge 

24 bridge 

31  paasdrive  

 

mei 2026 

5 bridge 

12 bridge 

19 bridge 

26  slotdrive  

 

 

 

 

 

oktober 2025 

7 bridge 

14 bridge  

21 vriendendrive 

28 bridge 

 

 

december 2025 

2 sinterklaasdrive  

9 bridge  

16 brige 

23 kerstdrive  

30 geen bridge 

 

februari 2026  

3 alv/bridge  

10  bridge  

17 krokusdrive  

24 bridge 

 

april 2026 

7 bridge  

14 bridge 

21 bridge  

28 bridge 

 

 

juni 2026 

2 zomerbridge 

9 zomerbridge 

16 zomerbridge 

23 zomerbridge 

30 zomerbridge 

 

juli-augustus 2026 

 zomerstop 

 
 

    

Verhinderd?  

Svp bijtijds afmelden! 

➢ via de afmeldlijst in de Vleugel 

➢ via mail of app vóór 15.00 uur 

afmelden@bridgeclubprometheus.nl 

➢ last-minute afmelden tot 17.30 uur 

bij Ank 06-22536850 of Leo 06-80064493 

    

mailto:afmelden@bridgeclubprometheus.nl

